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گروه جامعه: شهردار کرمان در چهارمین 
نشست خبری خود در این مسئولیت با اشاره به 
اینکه تا پایان سال به مرز انجامِِ دو و نیم میلیون 
مترمربع آسفالت نزدیک خواهیم شد، این ادعا 
که برخی می گویند شهرداری جز آسفالت کاری 
نکرده را نپذیرفت و در پاسخ به آن، برخی از 
مهم ترین اقدامات یک سال اخیر شهرداری را 

برشمرد.
محسن تویسرکانی همچنین اعلامِ کرد که 
به زودی جهاد ساخت پارکینگ در شهر کرمان 

آغاز خواهد شد.
آخرین  دربارۀ  خبرنگاران  به  پاسخ  در  وی 
که  گفت  شهر  ترافیک  جامع  طرح  وضعیت 
مراحل نهایی تهیۀ طرح در حال انجامِ است و 

در فصل بهار به پایان خواهد رسید.
شهردار کرمان همچنین توضیحاتی دربارۀ 
ساختمان  این  کرد  معلومِ  که  داد  خانه شهر 
از  خبری  و  مانده  بلاتکلیف  همچنان  میراثی 

مرمت آن نیست.
 10 شنبه  عصر  وی  استقامت،  گزارش  به 
اسفندماه در جمع خبرنگاران گفت: »تا پایان 
سال به مرز دو و نیم میلیون مترمربع آسفالت 
نزدیک خواهیم شد. جهاد آسفالت حتما سال 
آینده نیز ادامه خواهد داشت و این موضوع در 
بودجۀ سال آینده دیده شده است. اعتقاد دارمِ 
هم معابر اصلی و هم فرعی شهر کرمان به عنوان 
مرکز استان باید از نظر آسفالت در حد مطلوب 
نیز  ترافیک  بر  آسفالت  کیفیت  که  چرا  باشد 

تاثیر مثبت خواهد داشت«.
برای  رایگان  قیر  کیلو  یک  »نه  افزود:  وی 
ریال  یک  نه  و  دادند  ما  به  آسفالت  انجامِ 
سوبسید دادند؛ با مدیریت بودجه این اتفاق رقم 

خورد و سال آینده متوقف نخواهد شد«.
تویسرکانی تصریح کرد: »تا زمانی که بنده 
سرعت  همین  به  آسفالت  قطعا  باشم  شهردار 
پیش خواهد رفت«. وی بیان کرد: »در آینده ای 
نزدیک جهاد ساخت پارکینگ نیز آغاز خواهد 
آینده  اولین کلنگ زنی آن در چند روز  و  شد 
خواهد بود. قصد داریم در نقاط حساس شهر که 

گره ترافیکی داریم پارکینگ بسازیم«.
وی ادامه داد: »در طرح »بوستان ها گلستان 
می شود« قرار بود 25 پارک اصلی شهر بازسازی 
بازسازی  و  بهسازی  بوستان  تاکنون 10  شود. 
شده و تا پایان سال چهار بوستان دیگر افتتاح 
خواهد شد«. تویسرکانی بیان کرد: »ظرف چند 
مترمربع  هزار   150 انجامِ  جشن  آینده  روز 
پیاده روسازی ظرف مدتی کمتر از یک سال را 

خواهیم گرفت«.

پل شرف آباد رو به اتمام است
بیان  با  اظهاراتش  از  وی در بخش دیگری 
دادیم  انجامِ  کاری  تنها  می شود  گفته  اینکه 
به  نیست،  درست  ادعا  این  و  است  آسفالت 
شهرداری  اخیر  سال  یک  اقدامات  از  برخی 
از  کیلومتر   500 »حدود  کرد:  اظهار  و  اشاره 
میدان  احیای  ترمیم شد،  فیبرنوری  شیارهای 
تاریخی ارگ یکی از اتفاقات خیلی خوبی بود 
که همکارانم انجامِ دادند. از کسانی که از این 
با  کسبه  می کنم.  تشکر  کردند  حمایت  طرح 
چالش اقتصادی مواجه شدند ولی کنار آمدند 
و قطعا با حمایت مسئولان استان اتفاقی خواهد 
افتاد تا متضرر نشوند«. وی افزود: »پل شهید 
زنگی  آبادی در سه راهی شرف آباد براساس نظر 
شهرکرمان  در  پروژه  پرسرعت ترین  فن  اهل 
بوده است. با وجود معارضاتی که وجود داشت، 
تاخیرات مجازی رخ داد ولی با سرعت خوب در 
حال پیشرفت است و تا قبل از سال جدید مورد 

بهره برداری قرار خواهد گرفت«.

پل خلبان در حال انجام است
پروژۀ ساخت پل  اینکه  بیان  با  تویسرکانی 
شهدای خلبان سال گذشته در این تاریخ حدود 

»این  داد:  ادامه  داشت،  فیزیکی  پیشرفت   30
دارد.  پیشرفت  درصد  حدود ۸0  اکنون  پروژه 
یکی از مسیرهای آن باز شده و به زودی شاهد 
بازگشایی مسیر اصلی شرق به غرب آن خواهیم 

بود«.
به  شرق  مسیر  »راستگرد  داد:  ادامه  وی 
خواهد  گشایش  فروردین ماه  اواسط  تا  شمال 

یافت«.
وی با قدردانی از حمایت های دستگاه قضا و 
قرارگاه خاتم بیان کرد: »از کسبه و ساکنان آن 
محدوده که در جریان این پروژه با چالش جدی 

مواجه شده اند قدردانی می کنم«.

شهر در آستانۀ نوروز
به  مانده  هفته  »یک  گفت:  همچنین  وی 
عید نوروز هیچ عملیات عمرانی در سطح شهر 
نداریم؛ البته در حاشیه های شهر ممکن است 
باشد. از این زمان، هیچ شهروندی نگاهش به 

مصالح ساختمانی و عمرانی نخواهد افتاد«.
که  کرد  اعلامِ  همچنین  کرمان  شهردار 
امسال 200 المان و سفرۀ هفت سین متناسب با 
سال نو و ماه رمضان در شهر نصب خواهد شد. 
نورپردازی های خاص و اجرای بزرگ ترین سفرۀ 
شهرداری  برنامه های  دیگر  جمله  از  افطاری 

است. 

راه اندازی دو شورای کارساز
شهردار کرمان سپس اظهار کرد: »کارخانۀ 
نوآوری سال ها ابتر مانده بود و زیبنده نبود این 
یابد یا در جایی راه اندازی شود  ادامه  وضعیت 
که در شأن مردمِ نبود. بنابراین، شهرداری یکی 
از بهترین ساختمان هایی که داشت را در اختیار 

کارخانه نوآوری گذاشت«.
و  الکترونیک  پول  کیف  راه اندازی  وی 
دیگر  یکی  را  آنلاین  مدیریتی  داشبوردهای 
اخیر  سال  یک  در  شهرداری  مهم  اقدامات  از 
دانست و افزود: »بیش از 50 دستگاه سبک و 
تومان هزینه داشت  میلیارد  سنگین که ۴00 

خریداری کردیم«.
وی با اشاره به راه اندازی شورای حل اختلاف 
گفت: »یکی از چالش های ما اختلاف شهرداری 
حقوقی  و  حقیقی  اشخاص  و  نهادها  سایر  با 
این شورا فعال شد  با ورود دادگستری،  است. 
و امیدواریم با فعالیت آن در کار مردمِ تسهیل 

شود«.
کارگروه  »راه اندازی  داد:  ادامه  تویسرکانی 
دربارۀ  داشتیم.  شهرداری  در  نیز  را  تسهیل 
برخی پرونده ها ایراداتی وجود داشت ولی برخی 
می گفتند کارها قابل انجامِ است. این کارگروه 
را راه اندازی کردیم تا این موارد، با حضور افراد 

مجرب بررسی و سپس تصمیم گیری شود«.
وی به راه اندازی و افتتاح دو ایستگاه جدید 
»براساس  کرد:  بیان  و  اشاره  نیز  آتش نشانی 
 15 باید  کرمان  شهر  جهانی  استانداردهای 

اکنون 11  و  باشد  داشته  آتش نشانی  ایستگاه 
ایستگاه  نزدیک  آینده ای  در  دارد.  ایستگاه 
در  و  شد  خواهد  راه اندازی  بازار  آتش نشانی 
تلاشیم تا هرچه زودتر به حد استاندارد برسیم«

تاکسی های فرسوده
داد: »در شهر کرمان  ادامه  شهردار کرمان 
بیش از چهار هزار خودرو تاکسی وجود دارد که 

اغلب آن باید نوسازی شود«.
وی با بیان اینکه اتفاقات خوبی برای ورود 
برقی  تاکسی  بستر  و  انجامِ  برقی  تاکسی های 
مهیا شده است، اظهار کرد: »تعداد قابل توجهی 
تاکسی های  جایگزینی  برای  تاکسیرانان  از 
سورن  سمند  و   512 خودروی  با  فرسوده 
ثبت نامِ کرده اند«. وی اضافه کرد: »برای اجرای 
شده  داده  اختصاص  تسهیلاتی  طرح ها  این 
انصراف  برخی  و  داد  رخ  قیمتی  افزایش  البته 
خواستیم  داشتیم  که  پیگیری هایی  در  دادند. 
ناوگان تاکسیرانی  تا  یابد  تسهیلاتی اختصاص 

نوسازی شود«.

خانه شهر همچنان بلاتکلیف
تویسرکانی دربارۀ آخرین وضعیت خانه شهر 
نیز اظهار کرد: »دربارۀ خانه شهر هنوز به نقطۀ 

مشترکی با استانداری نرسیده ایم«.
این  که  بوده  »پیشنهاداتی  افزود:  وی 
ساختمان به استانداری واگذار شود و به ازای آن 
از ساختمان های استانداری بگیریم به خصوص 
اینکه به شدت با کمبود فضای اداری مواجهیم 
وی  نرسیدیم«.  مشترکی  نقطۀ  به  هنوز  ولی 
ادامه داد: »برای هر اقدامی دربارۀ خانه شهر نیاز 

به مصوبۀ شورای شهر داریم«.
اقدامی  هر  باشد  قرار  »اگر  کرد:  بیان  وی 
همکاری  بگیرد،  صورت  خانه شهر  نجات  برای 

لازمِ را خواهیم داشت«.

طرح جامع ترافیک رو به پایان
شهردار کرمان در پاسخ به پرسش دیگری 
تقاطع  آینده  سال  آیا  اینکه  درخصوص 
گفت:  خواهد شد؟  آغاز  غیرهمسطح جدیدی 
و  است  مطالعات  انجامِ  به  موظف  »شهرداری 
می کنیم  پیش بینی  را  موضوع  ترافیکی  ابعاد 
به  توجه  با  ولی  می شود  پیشنهاد  طرح ها  و 
مصوب  شهر  شورای  در  هرساله  که  بودجه ای 
می شود اگر به نقطۀ مشترکی با شورا برسیم که 
قرار باشد پروژۀ غیرهمسطحی اجرا شود حتما 

بعد از مصوبۀ شورا این اتفاق خواهد افتاد«. 
به  وی در بخش دیگر اظهاراتش در پاسخ 
این ادعا که طرح جامع ترافیک شهر کرمان در 
آیا در تصمیمات جدید  و  چه مرحله ای است 
کنار گذاشته شده است، اظهار کرد: »در جلسۀ 
جامع  طرح  وضعیت  محترمِ،  استاندار  با  اخیر 
ترافیک شهر کرمان مورد سوال ایشان هم بود. 
حال  در  طرح  نهایی  مراحل  که  کردیم  اعلامِ 

انجامِ است و کنار گذاشته نشده است«.
تویسرکانی بیان کرد: »در فصل بهار شاهد 
به  آن  از  پس  و  بود  خواهیم  آن  نهایی شدن 

سمت اجرای این طرح خواهیم رفت«.

رسیدگی به ورودی های شهر
دربارۀ  سوالی  به  پاسخ  در  کرمان  شهردار 
کرمان  شهر  ورودی های  وضعیت  به  رسیدگی 
چند  باغین  سمت  از  شهر  ورودی  »در  گفت: 
اتفاق رقم خورده است. رفیوژ میانی بلوار شهید 
صدوقی در حال انجامِ است. طرحی هم از سوی 
متخصصان دانشگاه باهنر برای ورودی پل نعل 
اسبی روبه روی پارک مسافر آماده شده و 20 
روز است که نهایی شده است ولی چون تا نوروز 
خواستیم  نمی شد،  تمامِ  آن  عمرانی  عملیات 
طرح  این  شود.  شروع  نوروز  تعطیلات  از  بعد 
ادامه  وی  شد«.  خواهد  تمامِ  ماهه  دو  یکی، 
روستایی  امور  دفتر  مدیرکل  با  »به زودی  داد: 
استانداری تفاهم نامه ای در ارتباط با ورودی های 
شهر امضا خواهیم کرد تا استانداری اعتباراتی 
به  و دهیاری ها  ورودی ها تخصیص دهد  برای 
خواهد راهگشا  تفاهم نامه  این  بیایند.   کمک 

 بود«.
تویسرکانی در ادامۀ این نشست خبری، در 
پاسخ به پرسش دیگری دربارۀ اختصاص 330 
سوی  از  شهری  قطارهای  برای  دلار  میلیون 
وزارت کشور به شهرها اظهار کرد: »این اعتبار 
اختصاص داده شده  نیمه تمامِ  پروژه های  برای 
است«. وی دربارۀ طرح گلزار شهدا نیز گفت: 
هزینه های  مستلزمِ  شهدا  گلزار  طرح  »اجرای 
ملی  اعتبارات  از  باید  و  است  قابل توجهی 

استفاده کرد«.

سالگرد  ایامِ  »در  افزود:  کرمان  شهردار 
محترمِ  استاندار  رایزنی  با  سلیمانی،  سپهبد 
مکاتبه ای برای جبران بخشی از هزینه ها صورت 

گرفت و پیگیریم نهایی شود«.
وی اضافه کرد: »شهرداری در ایامِ سالگرد 
به طور مستمر هزینه هایی انجامِ داده که بخشی 

در بودجه دیده نشده بود«.
باید  شهدا  گلزار  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
زمینه  این  در  اضافه کرد که  ساماندهی شود، 

نیاز به اعتبارات ملی است.

شرکت های معدنی و شهر
تویسرکانی در بخش دیگری از این نشست 
پرسش که شهرداری کرمان  این  به  پاسخ  در 
چقدر از اعتبارات مربوط به مسئولیت اجتماعی 
شرکت های صنعتی و معدنی بزرگ بهره می برد، 
گفت: »تاکنون که نتوانسته ایم چیزی بگیریم. 
که  برمی گردد  استان  مدیران  به  موضوع  این 

البته در حال پیگیری هستند«.
وی با بیان اینکه در شهرداری هرچه بیش تر 
پول داشته باشیم، بیش تر می توانیم کار کنیم، 
شهر  شورای  ششم  دورۀ  ابتدای  »از  افزود: 
نظر  در  برابر   10 را  شهرداری  بودجۀ  تاکنون 
بود،  بودجه چهار همت  گرفتند. سال گذشته 
امسال به هشت رسید و سال آینده 12 همت 
در نظر گرفته ایم«. وی ادامه داد: »با توجه به 
جلساتی که با استاندار محترمِ داشتیم شاهدیم 
ایشان اعتقاد به این موضوع دارند تا ما هم از 

برکات معادن استان منتفع شویم«.
شهرداری ها  از  »بسیاری  کرد:  بیان  وی 
آلایندگی  عوارض  مثل  امکاناتی  از  می توانند 

دریافت کنند که ما از آن محرومیم«.

سرانۀ فضای سبز
برنامه های شهرداری  شهردار کرمان دربارۀ 
گفت:  سبز شهری  فضای  سرانۀ  افزایش  برای 
»کرمان جزو شهرهایی است که از لحاظ سرانۀ 
فضای سبز با توجه به جنگل دست کاشتی که 

داریم، مشکلی نداریم«.
درختکاری  هفتۀ  در  »امسال  افزود:  وی 
تعداد  تا  داریم  هلال احمر  همکاری  با  پویشی 
قابل توجهی درخت در شهر کاشته شود و 11 

هکتار به سطح زیر کشت اضافه خواهد شد«.
وی ادامه داد: »سرانۀ فضای سبز استاندارد 
مترمربع   1۷ تا   15 کرمان  مثل  شهری  برای 
است. در حال حاضر، سرانۀ کرمان بالغ بر 15 

مترمربع است و وضعیت خوبی داریم«.

قدردانی از پاکبانان و کارگران
شهردار کرمان در بخش دیگری از سخنانش 
پاکبانان  اینکه  به  اشاره  با  جلسه  این  در 
اظهار کرد:  موثرترین عضو شهرداری هستند، 
باید  را  پاکبان هر شب 1۷ کیلومترمربع  »هر 
جارو بزند.1۷ کیلومتر پیاده روی برای بسیاری 
این  اینکه  به  ما کار سختی است چه رسد  از 
برای  گاهی  از  هر  و  بزنند  جارو  باید  عزیزان 

برداشتن زباله ها خم بشوند«.
زحمات  نتوانستیم  »تاکنون  افزود:  وی 
حقوق  و  حق  لحاظ  از  را  کارگران  و  پاکبانان 
از  اینکه  با وجود  از آن ها  جبران کنیم. برخی 
هستند،  کار  به  مشغول  صبح  دمِ  تا  شب   9

مجبورند شغل دومِ هم داشته باشند«.
پاکبانان و همۀ کارگران  از  با قدردانی  وی 
در  که  کارهایی  »بابت  داد:  ادامه  شهرداری 
تک تک  از  دارد  جا  انجامِ شده،  سال  یک  این 
کارگران  ویژه  به  شهرداری  در  همکارانم 
و  ابنیه  و  سبز  فضای  و  تنظیف  زحمتکش 
انجامِ  شهر  در  کاری  اگر  کنم.  تشکر  آسفالت 
می شود زحمت بیش تر بر دوش کارگران است 
که شاید آن طور که باید دیده نشوند و نتوانیم از 

آن ها قدردانی کنیم«. 

تویسرکانی شهردار کرمان در جمع خبرنگاران مطرح کرد؛

جهاد ساخت پارکینگ به زودی آغاز می شود
 تا شهردار باشم آسفالت شهر ادامه خواهد داشت                                         کسبۀ ارگ با چالش اقتصادی مواجه شدند ولی کنار آمدند
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